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RM.0002.5.2016 

 P R O T O K Ó Ł NR XVII/16 
z Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 11 sierpnia 2016 r. 
 

XVII Nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń 

Rady Miejskiej w Kamieńsku w godz. 16
15

 – 17
00

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 12 radnych.  
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                             Załącznik Nr 1  

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Skarbnik Gminy – Maria 

Ozga, Sekretarz Gminy – Ryszard Kurman. 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                          Załącznik Nr 2 
 

PORZĄDEK OBRAD: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 

2016-2020; 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/132/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku              

z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi; 

4) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku           

z dnia 7 listopada 2014 r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzieleniu 

dotacji celowej na dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków 

z budżetu Gminy Kamieński. 

3. Zakończenie posiedzenia. 
 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu XVII Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Kamieńsku z proponowanym porządkiem obrad.                                                                     Załącznik Nr 3 

 

p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Otwarcia XVII Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając serdecznie radnych oraz zaproszonych gości. Przewodniczący 

poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Kamieńska. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 12, co stanowi quorum, 

a więc Rada może obradować i podejmować uchwały.  

 

p u n k t  2 

Podjęcie uchwał: 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zapoznał radnych z następującymi projektami uchwał: 
 

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 
 

Skarbnik Gminy M.Ozga przedstawiła zmiany w planie dochodów i wydatków natomiast 

Burmistrz B.Pawłowski szczegółowo omówił zagadnienia związane z proponowanymi 

inwestycjami.  
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Skarbnik Gminy dodała: „Jeszcze pojawiły się dodatkowe środki, dzisiaj rano dostaliśmy nową 

dotację, także też mamy prośbę żeby jeszcze przegłosować. To jest dofinansowanie wypłat 

zasiłków stałych, czyli po stronie dochodów w rozdziale 85216 w paragrafie 2030 

zwiększylibyśmy plan dochodów o 21.818 zł oraz 201 zł wpłynęło z tytułu zwrotu nienależnie 

pobranych świadczeń rodzinnych. W rozdziale 85212 w paragrafie 0970 kwota 136,33 zł, 

natomiast odsetki od tych nienależnie pobranych świadczeń – rozdział 85212 paragraf 0920 – 

kwota 64,67 zł (razem daje nam 201 zł). I jeszcze w załączniku o wydatkach też byśmy 

zwiększyli, dodali rozdział 85216 paragraf 3110 świadczenia na zasiłki stałe – plan by był 

zwiększony o kwotę 21.818 zł. Zwiększylibyśmy plan wydatków w rozdziale 85212 paragraf 

2910 – zwrot nienależnie pobranych świadczeń – kwota 136,33 zł oraz odsetki: rozdział 85212 

paragraf 4560 kwota zwiększenia 64,67 zł). Ponadto na prośbę dyrektor ZSP (zwróciła się o 

przeniesienie) w szkołach zawodowych środków w wysokości 6.000 z materiałów do usług.  

Też już przygotowywaliśmy wniosek o umorzenie i chcielibyśmy jeszcze tutaj zmodyfikować w 

następujący sposób: zmniejszyć zadania „modernizacja oświetlenia ulicznego” o kwotę 435.000 

(było o 417.000) a tę różnicę 18.000 zł przeznaczyć na zwiększenie rezerwy inwestycyjnej, która 

po zmianach wynosić będzie 24.400 zł (była kwota 6.400 zł). W efekcie tych zmian:  

- w paragrafie pierwszym uchwały zwiększa się plan dochodów o  kwotę 144.873 zł; 

- w paragrafie drugim uchwały zwiększa się plan wydatków o kwotę  94.873 zł; 

- w paragrafie dziewiątym uchwały – kwota dochodów po zmianach wynosi – 26.017.521,75 zł,    

  natomiast kwota wydatków – 27.331.521,75 zł.” 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionych informacji. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zmiany zgłoszone przez Skarbnik Gminy. 

Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem zmian głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania 

zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2016(ze zm.). Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 

12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVII/171/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 11.08.2016 r. w 
sprawie zmian w budżecie gminy na rok.                                                                           Załącznik Nr 4  

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020; 
 

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że na skutek zmian wprowadzonych w poprzedniej uchwale zmienią 

się dochody w WPF i w efekcie będą zwiększone o kwotę 169.419 zł natomiast wydatki o kwotę 

119.419 zł. Dodała: „Jeszcze chcielibyśmy tutaj pewnych zmian w wieloletnich 

przedsięwzięciach w roku 2017. Na budowę kanalizacji deszczowej obręb 7. była kwota 300.000  

i chcielibyśmy zwiększyć ją o 160.000 zł, czyli po zmianach byłaby to kwota 460.000 zł(z uwagi 

na to, że chcemy złożyć wniosek do WFOŚ na to zadanie żeby właśnie z umorzenia te środki na 

to przeznaczyć). Natomiast byśmy zmniejszyli środki na budowę kanalizacji sanitarnej obręb 7. - 

w 2017 było 100.000 zł natomiast już jest ukończona ta kanalizacja, więc tutaj byłoby 0 zł po 

zmianach. I jeszcze na budowę hali widowiskowo sportowej w 2017 roku była zaplanowana 

kwota 1.500.000 zł byśmy zmniejszyli tę kwotę o 60.000, czyli plan po zmianach wynosiłby 

1.440.000 zł. Do Wieloletniej Prognozy Finansowej też dodaliśmy nowe zadanie, tj.: zakup, 

instalacja urządzeń do odnawialnych źródeł energii do produkcji energii elektrycznej na potrzeby 

gospodarstw domowych. Szacuje się, że całość projektu to będzie kwota 2.000.200 zł i rozbita 
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ona będzie na dwa lata: w 2017 roku by było realizowane za kwotę 2.000.100 zł natomiast w 

2018 planujemy wykonać to zadanie za kwotę 100.000 zł... 

 

Burmistrz B.Pawłowski dodał: „W urzędzie marszałkowskim pojawił się program na odnawialne 

źródło energii na instalacje fotowoltaiczne, ale tylko do urządzeń, które służą do ogrzewania, do 

produkcji ciepłej wody, czyli do pomp ciepła, pieców na pelet i do instalacji podgrzewających 

wodę w panelach. Jeżeli chcemy uwziąć udział jako gmina w tym projekcie to do 3 września 

musimy złożyć wniosek, ale musi to być już projekt dobrze opracowany, skalkulowany, dlatego 

był bardzo duży pośpiech w informowaniu mieszkańców w zbieraniu ankiet od mieszkańców na 

to zadanie. Oprócz tego musimy to zadanie do 3 września włożyć tutaj w nasz WPF, bo to będzie 

się działo najprawdopodobniej w roku 2017. Pewną kwotę planujemy też w roku 2018, ale tak 

bardziej asekuracyjnie żeby to zadanie było w dwóch latach gdyby były jakieś tam problemy. Też 

kwota, która dzisiaj jest szacowana na rok 2017 jest na razie kwotą szacunkową tylko, bo już 

mamy ankiety, które od mieszkańców do nas spłynęły i byłyby to właśnie kwoty w granicach 

dwóch milionów złotych. Zasada będzie taka, że do 85% będzie UE poprzez urząd marszałkowski 

dopłacać mieszkańcom, ale projekt prowadzi gmina. To gminie mieszkańcy będą wpłacać to 

brakujące 15%. Być może będzie jeszcze sytuacja taka, że z budżetu byśmy musieli trochę 

dołożyć, bo wtedy mogą być też dopłaty, ale do tego co daje marszałek, czyli nie do tego 15% 

mieszkańców, ale do kwot proponowanych przez marszałka. My nie wiemy czy wejdziemy w ten 

projekt czy uda nam się pozyskać środki natomiast uważam, że byłoby bardzo niedobrze 

gdybyśmy w tym projekcie nie wystartowali i nie próbowali pozyskać środków na tego typu 

instalacje, dlatego że jest to bardzo korzystne. Bo jeżeli byłaby ta najlepsza wersja, czyli 85% 

dofinansowania to naprawdę za niewielkie pieniądze takie instalacje mieszkańcy mogliby sobie 

wymienić. Bo to jest na wymianę. To nie jest na budowę nowych tylko, jeżeli ktoś ma starą albo 

w sensie takim, że tę wodę grzał w piecu węglowym ekogroszkiem czy czymś a teraz chce to 

zrobić przy pomocy pompy ciepła to taką instalację urząd marszałkowski może dofinansować. 

Program cieszy się dużą popularnością. Jest bardzo atrakcyjny. Staramy się jak możemy żeby 

tutaj pozyskać te środki. Wiemy na pewno, że drugiego takiego programu do roku 2020 już nie 

będzie.” 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie zgłoszone zmiany. Głosowało 12 radnych.          

„Za” przyjęciem zmian głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania zmiany zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2020 (ze zm.). Głosowało 12 radnych.            

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVII/172/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 11.08.2016 r. w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamieńsk na lata 2016-2020.       Załącznik Nr 5 

 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/132/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 25 

lutego 2016 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 

 

Nie zgłoszono pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XIII/132/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi. 

Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVII/173/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 11.08.2016 r. w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/132/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 25 lutego 2016 r. w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi.    

Załącznik Nr 6 
 

 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 

listopada 2014 r. w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzieleniu dotacji celowej 

na dofinansowanie realizacji przydomowych oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy 

Kamieńsk. 
 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały        

Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 listopada 2014 r. w sprawie zasad i trybu 

postępowania przy udzieleniu dotacji celowej na dofinansowanie realizacji przydomowych 

oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Kamieńsk. Głosowało 12 radnych. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XVII/174/16 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 11.08.2016 r. w 
sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/506/14 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 7 listopada 2014 r. w sprawie 
zasad i trybu postępowania przy udzieleniu dotacji celowej na dofinansowanie realizacji przydomowych 
oczyszczalni ścieków z budżetu Gminy Kamieńsk.                                                                  Załącznik Nr 7 

 

W związku z wyczerpaniem uchwał Przewodniczący Rady zamknął punkt 2. i przeszedł do 

punktu 3. porządku obrad. 
 

 

p u n k t  3 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam XVII Nadzwyczajną Sesję 

Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji.” 

 

Protokołowała: 

 

Halina Bąkowicz  
 

 

 

 

 


